
Zápis č.4/2012 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Lány  
 

Den konání:     03.09.2012 
Místo konání:     Hospoda NARPA, sál 1.patro 
Jednání probíhalo od  - do:  18.00 – 19.30 hodin 
Členů zastupitelstva obce:  11 
(Jana Drastilová, Mgr. Milan Dvořák, Roman Havelka, Alena Hlavsová, Martina Hořejší, 
JUDr. Ernest Kosár, Dagmar Krátká, Mgr. Jiří Ladra, Ing. Ivana Píšová, Karel Pleiner, Karel 
Sklenička) 

Z toho: - p řítomno   11  
    - omluveno      0  
 
Hosté: 0        21 občanů:  
 

Program jednání: 
 

1. zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
2. schválení programu 
3. kontrola usnesení č. 3/2012 ze dne 28.05.2012 
4. kontrola zápisu č.3/2012 ze dne 28.05.2012 
5. zpráva starosty obce za období VI-VIII/2012 
6. rozpočtová změna č.4/2012 
7. schválení přijetí dotace na zateplení budovy ZŠ Lány 
8. schválení pronájmů tělocvičny a učeben v ZŠ Lány 
9. projednání záměru revitalizace Židovského rybníka 
10. příprava projektové dokumentace na propojení cyklostezky Lány-Tuchlovice 
11. odsouhlasení názvu ulice v lokalitě pod fotbalovým hřištěm 
12. schválení přijetí daru pro ZŠ Lány 
13. projednání žádosti o umístění zpomalovacího retardéru v obci Vašírov 
14. zřízení jednosměrného provozu v ul.V Chaloupkách 
15. návrh změny sídla působnosti okresního soudu pro obec Lány 
16. diskuze 

 
 
K bodu 1 – ZAHÁJENÍ, UR ČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE  
 
Předsedající starosta obce Karel Sklenička navrhuje jako ověřovatele dnešního zápisu paní 
Dagmar Krátkou a pana Romana Havelku. 
Zapisovatelkou určuje Danu Hnízdilovou. 
Jiný návrh nebyl vznesen, dává hlasovat k navrženému usnesení. 
 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu paní Dagmar Krátkou a pana Romana 
Havelku, zapisovatelkou Danu Hnízdilovou. 
Usnesení č.4/2012/1 bylo schváleno . 
 
 
K bodu 2 – SCHVÁLENÍ PROGRAMU  
 
Starosta obce navrhuje program dnešního jednání a žádá zastupitele o další návrhy a 
doplnění programu, návrhy nejsou, dává hlasovat o programu dnešního jednání. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č.4/2012/2 
 
  
K bodu 3 – KONTROLA USNESENÍ č.3/2012 ze dne 28.05.2012 
 
Místostarosta Mgr. Jiří Ladra provedl kontrolu usnesení č.3/2012 z veřejného zasedání 
zastupitelstva obce a konstatuje, že všechna usnesení byla splněna.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného zasedání ZO ze dne 
28.05.2012. 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č.4/2012/3 
 
K bodu 4 – KONTROLA ZÁPISU  
 
Starosta obce Karel Sklenička konstatuje, že ověřovatelé Karel Pleiner a Martina Hořejší 
zápis z minulého veřejného zasedání podepsali. Písemně nebyly vzneseny žádné 
připomínky. Táže se, zda má k minulému zápisu někdo připomínku -  není tomu tak. Dává 
hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání zastupitelstva. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č.3/2012 z veřejného zasedání ze dne 28.05.2012. 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 4/2012/4 
 
 
K bodu 5 – ZPRÁVA STAROSTY OBCE  
 
Starosta obce Karel Sklenička seznamuje se zprávou o činnosti zastupitelstva obce za 
období VI-VIII/ 2012. Vyzývá členy zastupitelstva k doplnění a připomínkám. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti zastupitelstva za období VI-VIII/2012. 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 4/2012/5 
 
 
K bodu 6 – ROZPO ČTOVÁ ZMĚNA č.4/2012 – příloha č.1 
 
Předsedkyně finančního výboru Ing. Ivana Píšová předkládá rozpočtovou změnu č.4/2012.  
 
Diskuze: starosta obce doplňuje a vysvětluje některé částky rozpočtové změny 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje rozpočtovou změnu č.4/2012. 
 
Hlasování: pro: 11 proti: 0        zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č.4/2012/6 
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K bodu 7 – SCHVÁLENÍ P ŘIJETÍ DOTACE NA ZATEPLENÍ BUDOVY ZŠ LÁNY  
 
Starosta obce Karel Sklenička seznamuje zastupitelstvo s Rozhodnutím Ministerstva ŽP  o 
poskytnutí podpory na spolufinancování projektu v rámci Operačního programu Životního 
prostředí  z prostředků Státního fondu životního prostředí ČR na akci „Zateplení a 
rekonstrukce budovy Základní školy Lány-instalace tepelných čerpadel“. Celkové náklady na 
akci jsou 9 045 000,- Kč, z toho způsobilé výdaje projektu činí 7 072 643,- Kč. Podpora ze 
stáních fondů činí 6 011 746,-Kč, podpora SFŽP je 353 632,- Kč a vlastní zdroje žadatele 
jsou 707 265,- Kč. Dále budou z obecního rozpočtu hrazeny nezpůsobilé výdaje projektu, 
které činí 1 972 357,- Kč. 
 
Vyzývá zastupitele k diskuzi. Nikdo se nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje přijetí podpory na spolufinancování projektu 
v rámci Operačního programu Životního prostředí z prostředků Státního fondu životního 
prostředí ČR na akci „Zateplení a rekonstrukce budovy Základní školy Lány-instalace 
tepelných čerpadel“ Rozhodnutí č.11103073 – SFŽP. 
 
 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č.4/2012/7 
 
 
K bodu 8 – SCHVÁLENÍ PRONÁJMU T ĚLOCVIČNY A UČEBEN V ZŠ LÁNY  
 
Starosta obce Karel Sklenička seznamuje zastupitelstvo s kalkulací nákladů při pronájmu 
tělocvičny a učebny předloženou ředitelkou školy Mgr. Vrabcovou. Na pronájem tělocvičny 
jsou předloženy 3 návrhy – 100, 120 a 150Kč/hodinu. Na pronájem učebny 2 návrhy 50 a 
70Kč/hodinu. 
 
Výzva k diskuzi. 
 
Jana Drastilová: současný pronájem-tělocvična 70,-Kč, učebna 50,-Kč/hodinu 
Mgr.Milan Dvořák: navrhuje výši pronájmu – tělocvična 150,-Kč, učebna 70,-Kč/hodinu 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje pronájem učeben a tělocvičny v budově 
Základní školy Lány za úhradu -  tělocvična 150,-Kč/hod., učebna 70,-Kč/hod. 
 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 4/2012/8 
 
 
K bodu 9 – PROJEDNÁNÍ ZÁM ĚRU REVITALIZACE ŽIDOVSKÉHO RYBNÍKA V LÁNECH  
 
Místostarosta obce JUDr.Ernest Kosár seznamuje zastupitelstvo s návrhem studie 
zpracované Ing.Doležalem na revitalizaci Židovského rybníka s tím, že byl osloven Ing.arch. 
Červený, specialista na vodní plochy (revitalizace rybníka na Valdeku), který zastupitelstvu 
předloží svůj návrh na vytvoření zóny pro aktivní odpočinek. 
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Vyzývá zastupitele k diskuzi. 
 
Karel Pleiner: počítá se s více variantami, ke kterým se budou vyjadřovat občané? 
Starosta: prostřednictvím ankety na webu obce a Lánského zpravodaje bude směřována 
výzva k občanům. 
 
Roman Havelka: navrhuje zakomponovat cvičící, protahovací stroje pro seniory. Vidí velkou 
možnost získat peníze z ministerských dotací. Podporuje formu ankety jako možnost 
vyjádření občanů, 
 
Martina Hořejší: navrhuje svolat veřejnou schůzku. 
 
 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje záměr revitalizace Židovského rybníka v 
Lánech. 
 
 
Hlasování: pro:  11         proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č.4/2012/9 
 
 
 
K bodu 10 – P ŘÍPRAVA PROJEKTOVÉ DOKUMENTACE NA PROPOJENÍ 
CYKLOSTEZKY LÁNY-TUCHLOVICE  
 
Starosta obce informuje zastupitele o projektu plánované cyklostezky vedoucí z Tuchlovic do 
Lán. Cena požadovaná na zpracování PD je 54 000,-Kč vč.DPH Po vypracování PD bude 
požádáno o grant ze Státního fondu dopravní infrastruktury na výstavbu cyklostezky 
 
Výzva k diskuzi. 
 
Karel Pleiner: je škoda nerealizovat cca 500 m propojovací části cyklostezky mezi 
křivoklátským okruhem a kladenským okruhem cyklostezek a doporučuje zpracování PD 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje vyprojektování propojení plánované cyklostezky 
vedoucí z Tuchlovic do Lán ve výši 54.000,-Kč vč.DPH. 
 
Hlasování: pro 11 proti 0 zdrželi se   0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č.4/2012/10 
 
 
K bodu 11 –ODSOUHLASENÍ NÁZVU ULICE V LOKALIT Ě POD FOTBALOVÝCH 
HŘIŠTĚM 
 
Starosta obce Karel Sklenička vyzývá členy zastupitelstva k předložení návrhů na název 
nově vzniklé ulice v lokalitě pod fotbalovým hřištěm. Jedná se o nově vzniklou místní 
komunikaci. Odbočka z komunikace II/236 ve směru na Křivoklát k zástavbě řadových domů 
v majetku obce. 
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Diskuze a návrhy: 
 
Roman Havelka: navrhuje název podle významných občanů nebo rodáků – JELÍNKOVA 
 
Martina Hořejší: ve spolupráci s panem Václavem Vodvářkou navrhuje několik názvů: 
Na Starých Lánech, U Domku, Ke Spálenému křížku, Ke křížku, Spálená, Na Starých 
Lánech, Starolánská, Fotbalistů, Fotbalová, U Kruháče, Ke Kruháči, U Kruháku. 
Návrh na hlasování: KE SPÁLENÉMU KŘÍŽKU 
 
Mgr.Jiří Ladra: KE KŘÍŽKU 
 
JUDr.Ernest Kosár: HORNÍ 
 
Předsedající přistoupil k hlasování: 
 
Jelínkova   +1 - 10 
Ke Křížku   +3 -   8 
Horní    +1 - 10 
Ke Spálenému křížku  +7 -  4 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje název nové ulice Ke Spálenému křížku.  
 
Hlasování: pro: 7 proti: 4       zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č.4/2012/11 
 
 
K bodu 12 – ŽÁDOST ZŠ LÁNY O SOUHLAS S P ŘIJETÍM DARU 
 
Zastupitelka Jana Drastilová předkládá zastupitelstvu žádost ředitelky ZŠ Lány Mgr.Ivety 
Vrabcové o souhlas s přijetím peněžního daru v hodnotě 20.000,-Kč od společnosti Ekologie 
s.r.o. Lány s účelovým využitím na projekt s názvem „ Školní zahrada jako učebna pod širým 
nebem – renovace hlavního skleníku“. 
 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím peněžního daru v hodnotě 20.000,-Kč od společnosti 
Ekologie s.r.o. Lány s účelovým využitím na projekt s názvem „ Školní zahrada jako učebna 
pod širým nebem – renovace hlavního skleníku“. 
 
Hlasování: pro 11       proti: 0    zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 4/2012/12 
 
 
 
K bodu 13 – PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTI O VYBUDOVÁNÍ ZPOMALO VACÍHO RETARDÉRU 
V OBCI VAŠÍROV 
 
Místostarosta Mgr. Jiří Ladra seznamuje zastupitele se žádostí Občanského sdružení Náš 
Vašírov o vybudování zpomalovacího prahu v obci Vašírov na místní komunikaci č.16/1 mezi 
domy čp. 16 a čp.7. 
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Výzva k k diskuzi. 
 
Karel Sklenička: navrhuje umístit zpomalovací práh výše, před čp.5 
Jana Drastilova : navrhuje zjednosměrnit ulici 
Mgr.Milan Dvořák : jaké budou finanční náklady? 
Starosta: samotný zpomalovací práh obec vlastní, jednalo by se o osazení DZ, cca 10 – 15 
tis.Kč 
Martina Hořejší: bývají stížnosti majitelů domů, před kterými je retardér umístěn. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce vstoupit v jednání s odborem dopravy Magistrátu 
města Kladna ve věci umístění zpomalovacího retardéru v obci Vašírov. 
 
 
Hlasování: pro  11     proti: 0     zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 4/2012/13 
 
K bodu 14 – Z ŘÍZENÍ JEDNOSMĚRNÉHO PROVOZU V ULICI „V CHALOUPKÁCH“  
 
Místostarosta Mgr. Jiří Ladra seznamuje zastupitele se žádostí obyvatel ulice V Chaloupkách 
o zřízení jednosměrného provozu na této místní komunikaci. 
 
Diskuze. 
Martina Hořejší: nesouhlasí se zjednosměrněním ulice V Chaloupkách,  
Karel Pleiner: navrhuje umístit DZ „Zákaz parkování“ 
Roman Havelka: navrhuje častější kontrolu MěP 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce vypracovat žádost na odbor dopravy Magistrátu 
města Kladna o odborné vyjádření a stanovisko na řešení dopravní situace ulice 
V Chaloupkách. 
 
Hlasování: pro  10      proti: 1    zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 4/2012/14 
 
K bodu 15 – NÁVRH ZM ĚNY PŮSOBNOSTI OKRESNÍHO SOUDU V RAKOVNÍKU  
 
Karel Sklenička, starosta obce, informuje zastupitele o záměru Ministerstva spravedlnosti ČR 
sjednotit působnost okresních soudů a administrativních obvodů okresů. Obec Lány musí do 
dvou měsíců vydat stanovisko k zařazení obce Lány pod působnost Okresního soudu 
v Kladně. Zatím je obec stále zařazena k Okresnímu soudu v Rakovníku 
 
Výzva k diskuzi: 
pí. Hořejší,p.Kosár – souhlasí se změnou sídla Okresního soudu pro naši obec do Kladna 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí se změnou působnosti obce Lány k Okresnímu 
soudu v Kladně. 
 
 
Hlasování: pro 11      proti: 0     zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 4/2012/15 
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K bodu 16 - DISKUZE  
 
Dagmar Krátká: 
Informuje o žádosti ředitelky Hospice Knížete Václava Bc.Lucie Velesové o možnou finanční 
pomoc ze strany obce. 
Starosta: navrhuje částku 20.000Kč. 
Jana Drastilová: co nabízí domácí hospicová péče jiného oproti pečovatelské službě? 
Hana Schritterová: je to odborná zdravotní péče, kterou pečovatelky nenabízí. 
Roman Havelka: má informaci o tom, že město Kladno schválilo této společnosti finanční 
příspěvek a po té jeho platbu pozastavilo. Nesouhlasí a navrhuje prověřit všechny dostupné 
informace o chodu této společnosti a jejích službách a poté vydat stanovisko. 
Karel Pleiner: tíhu financování takového zařízení musí nést stát. 
Starosta: doporučuje všem zastupitelům, aby se seznámili s dostupnými materiály o práci 
této společnosti a bude se o něm hlasovat na příštím VZ 
 
 
Karel Sklenička: 
 informuje přítomné zastupitele a občany o zahájení stavebního řízení na stavbu 
„Modernizace skládky EKOLOGIE s.r.o.- Integrované centrum pro nakládání s odpady“. 
Dále informuje, že  požádal Ing.Jinocha o zpracování stanoviska k projektové dokumentaci. 
 
Jana Drastilová: 
Zve přítomné na slavnostní otevření klubovny pro mládež, které se koná v sobotu 8.září od 
14.00 hodin v suterénu nové budovy Základní školy Lány. 
 
Jiří Luska: 
Ukládá obec Lány odpad na skládce Ekologie, s.r.o.?  
Starosta: ano 
Cena za vypracování PD na cyklostezku v délce cca 500m je značná (54tis.Kč) 
Starosta: odměna za vypracování PD se vypočítává z hodnoty projektovaného díla 
Úklid obchvatu by bylo vhodné provést v těchto dnech, kdy je posekaná tráva. Navrhuje 
vstoupit v jednání se Skládkou Ekologie, s.r.o. 
Starosta: zítra se dosekává poslední část obchvatu, poté bude zahájen úklid. 
Na Pánovce je značné množství odpadků, které jsem uklidil do pytlů. Může obec zajistit 
odvoz? 
Starosta: vstoupí do jednání s ředitelem LS Lány Ing.Jandou. 
 
Roman Havelka: 
Sokolská župa Budečská zaslala žádost o finanční příspěvek na vydání sokolských věstníků 
v digitální podobě. Informace budou sloužit veřejnosti, zejména obcím a městům, jejich 
kronikářům, k poznání nebo doplnění neznámé historie. 
Starosta: zastupitelé neměli možnost se s touto žádostí seznámit, bude projednání této 
žádosti zařazeno jako samostatný bod na příští VZ 
 
Roman Havelka: 
Je stavba obchvatu obce ještě v záruce? Ve věci zalesnění svahů, je možné žádat o granty? 
Starosta: ano, obchvat obce je ještě v záruce a je v majetku Středočeského kraje, který 
teprve dokončuje finanční vyrovnání s majiteli pozemků pod obchvatem 
Kdy se může obec Lány znovu přihlásit do soutěže Vesnice roku. 
Starosta: v r.2013. 
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Informuje o novém schváleném rozpočtovém určení daní (RUD), kdy obec Lány by v r.2013 
měla získat cca o 4,5milKč. navíc. 
Starosta: dle předpokládaných výpočtů uváděných v materiálech Svazu měst a obcí /SMO/ 
je doporučováno obcím, aby částky uváděné Ministerstvem financí ve svých výhledech 
krátily min. o 10%. Dále není ještě parlamentem schválena výše DPH na příští rok, proto 
není možné v této chvíli spočítat přesnou částku.. V každém případě se však daňová 
výtěžnost naší obce v příštím roce podstatně zlepší. 
Zve občany na Kulinářský jarmark, který se koná spolu s Masarykovou vatrou v sobotu, 15.9. 
od 11.00 hodin před Hospodou Narpa. 
 
Karel Sklenička: 
Informuje občany o lánském posvícení, které připadne v letošním roce na 30. září. V tento 
den bude také uzavřena Křivoklátská ulice. 
 
 
Do diskuze se již nikdo nepřihlásil. Starosta obce děkuje všem přítomným zastupitelům i 
občanům a ve 20.15 hodin veřejné zasedání končí. 
 
 

SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LÁNY 

dne 3. září 2012 
 
4/2012/1 Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu paní Dagmar Krátkou a pana 

Romana Havelku, zapisovatelkou Danu Hnízdilovou. 
 
4/2012/2 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
4/2012/3 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného zasedání 

ZO ze dne 28.05.2012. 
 
4/2012/4 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č.3/2012 z veřejného zasedání ze 

dne 28.05.2012. 
 
4/2012/5 Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti zastupitelstva za období 

VI-VIII/2012. 
 
4/2012/6 Předsedkyně finančního výboru Ing. Ivana Píšová předkládá rozpočtovou 

změnu č.4/2012.  
 
4/2012/7 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje přijetí podpory na 

spolufinancování projektu v rámci Operačního programu Životního prostředí 
z prostředků Státního fondu životního prostředí ČR na akci „Zateplení a 
rekonstrukce budovy Základní školy Lány-instalace tepelných čerpadel“ 
Rozhodnutí č.11103073 – SFŽP. 

 
4/2012/8 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje pronájem učeben a tělocvičny 

v budově Základní školy Lány za úhradu -  tělocvična 150,-Kč/hod., učebna 
70,-Kč/hod. 

 
4/2012/9 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje záměr revitalizace Židovského 

rybníka v Lánech. 
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4/2012/10 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje vyprojektování propojení 
plánované cyklostezky vedoucí z Tuchlovic do Lán ve výši 54.000,-Kč vč.DPH. 

 
 

4/2012/11 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje název nové ulice Ke Spálenému 
křížku.  

 
 
 

4/2012/12 Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím peněžního daru v hodnotě 20.000,-Kč 
od společnosti Ekologie s.r.o. Lány s účelovým využitím na projekt s názvem „ 
Školní zahrada jako učebna pod širým nebem – renovace hlavního skleníku“. 

 
 
 

4/2012/13 Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce vstoupit v jednání s odborem 
dopravy Magistrátu města Kladna ve věci umístění zpomalovacího retardéru 
v obci Vašírov. 

 
 
 

4/2012/14 Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce vypracovat žádost na odbor 
dopravy Magistrátu města Kladna o odborné vyjádření a stanovisko na řešení 
dopravní situace ulice V Chaloupkách. 

 
 
4/2012/15 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí se změnou působnosti obce Lány 

k Okresnímu soudu v Kladně. 
 
 
 
 
Dagmar Krátká, v.r. 
ověřovatel  
 
Roman Havelka, v.r. 
Ověřovatel 
 
Karel Sklenička, v.r. 
starosta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Dana Hnízdilová 
Zápis vyhotoven dne: 04.09.2012 
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